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Protokół Nr XX/16 

z XX posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 31 maja 2016 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1008 do godziny 1144 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XX Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady XX Sesji  Rady Gminy. Stwierdziła, że na 

15 radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania uchwał. Następnie powitała 

Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Z-cę Wójta Gminy Wydminy Marię Dolecką, obsługę 

Rady, obsługę prawną, Skarbnik Krystynę Truchan, pracowników urzędu gminy, kierowników 

jednostek, wszystkich sołtysów uczestniczących w obradach oraz wszystkie zebrane osoby na sali 

obrad.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Przewodnicząca powołała 

Radnego Leszka Pałdyna na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. Zwróciła się 

z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad oraz złożyła wniosek o zmianę 

w porządku obrad  punktu 5 na 6 i 6 na 5. Wyjaśniła, że ze względu na wykonanie uchwał taka 

kolejność zapisu jest ważna i wskazana. 

Głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Przewodniczącą Rady Grażynę Plato. 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty. Punkt 5 staje się punktem 6, punkt 6 staje się punktem 5. 

 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król wniósł formalny wniosek, aby wprowadzić do porządku 

obrad 3 projekty uchwał: 

w punkcie 10 projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad otrzymywania diet przez 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Wydminy 

w punkcie 11 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu  Giżyckiego. 

w punkcie 11 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 

tym samym punkt 10 w porządku obrad stałby się punktem 13, punkt 11 stałby się punktem 14..i 

kolejno. 

 

Głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Wójta Gminy Wydminy dot. zmiany porządku obrad. 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty. Porządek obrad zwiększa się do 18 punktów. 

Porządek obrad został zmieniony (porządek obrad, po poprawkach, stanowi załącznik nr 4 do 



2 

protokołu) i wprowadzony (z uwzględnieniem wniosku). 

 

Głosowanie nad nad przyjęciem zmienionego porządku obrad po naniesionych autopoprawkach      

i przyjętych wnioskach: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

 Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 26 kwietnia 2016 r. 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi. 

Elżbieta Januszkiewicz: Na ile dni przed sesją podpisywany jest protokół przez Panią 

Przewodniczącą? 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Na 7dni przed sesją protokół jest już dostępny dla Radnych. 

Elżbieta Januszkiewicz: Czy w takim razie na 7 dni przed sesją mógłby być ten protokół rozesłany 

do zainteresowanych Radnych aby mogli się z nim zapoznać? 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Pani Radna wielokrotnie już o tym rozmawialiśmy na sesji. 

Powtarzam kolejny raz: Na pewno zanim protokół nie zostanie przyjęty na sesji ja nie zobowiąże 

się do tego aby go opublikować. 

Elżbieta Januszkiewicz: Ja nie mówię o publikacji na BIPie. 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Na BIPie to jest właśnie publikacja. 

Elżbieta Januszkiewicz: Poproszę Pana prawnika o interpretację. Czy naprawdę podpisanego 

protokołu nie można rozesłać z możliwością zapoznania się przed sesją? Żeby można było 

przeczytać i wnieść ewentualne uwagi? 

Prawnik Jerzy Jankowski: Podpisany przez Przewodniczącą Rady protokół nie może być 

opublikowany zanim nie będzie zatwierdzony na sesji. 

Elżbieta Januszkiewicz: Przecież rozesłanie materiałów do Radnych nie jest publikacją. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Jeśli macie opracowany system informacji do Radych w drodze 

internetowej to można to zrobić. Natomiast jeśli nie macie tego systemu to nie. 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Nie mamy takiego systemu jeśli chodzi o drogę elektroniczną     

a takiego protokołu nie opublikuje na BIPie bo nie mam takiego prawa. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Opublikowany może być jedynie przyjęty na Sesji. 

Elżbieta Januszkiewicz: Mówimy o dwóch rzeczach. O publikacji na BIPie i o dostępie protokołu 

dla Radych. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Wymaga to epodpisu, że dany Radny zapoznał się, czy podpisu 

elektronicznego, czy autoryzowanego z poziomu epułapu, że zapoznał się, bo inaczej nie ma 

możliwości potwierdzenia, że zapoznał się droga internetową. Nie ma możliwości sprawdzenia 

wiarygodności źródła, sprawdzenia czy nie ktoś inny podpisał się za Radnego, że się zapoznał. 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Chciałabym zamknąć temat, przynajmniej na jakiś czas, 

powiedziałam jasno i wyraźnie, że w takiej formie o której Państwo mówicie protokół nie zostanie 

opublikowany. Pan mecenas potwierdził, że tego zrobić nie mogę. Jesteśmy na etapie rozmów ( 

tutaj zależy od Pana Wójta jak przebiegną negocjacje) i zamiaru wyposażenia Radnych w tablety. 

Wtedy nie będzie to stanowiło takiego problemu.  

Prawnik Jerzy Jankowski: Mimo to każdy Radny będzie musiał autoryzować swój kontakt na 

epułapie co najmniej. 

Wójt Radosław Król: Jest taka możliwość wyposażenia Radych w tablety i odpowiednie 

oprogramowanie. Każdy Radny będzie miał profil zaufany, będzie miał hasło dostępu i będzie mógł 

korzystać z wiadomości. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Wtedy będzie można zaniechać całkowicie papierowej formy. 

Wójt Radosław Król: Tak właśnie zamierzamy zrobić. 

Wytyczne instytucji mówią o tym żeby materiałów nie opublikowanych, które nie zostaną podjęte , 

uchwalone, które stanowią źródło prawa nie można przekazywać drogą elektroniczną ponieważ 

niesie to dużo zagrożeń.  
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Pracujemy nad tym z Panią Przewodniczącą aby wprowadzić takie oprogramowanie które nam to 

umożliwi, mamy w tym tygodniu dostać ofertę od firm która przygotowuje takie systemy. Jeśli się 

uda to w przyszłym miesiącu na sesji już coś zaproponujemy. 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Jeśli chodzi o tą sesję to protokół był już podpisany na 14 dni 

przed sesją i można było się z nim wcześniej zapoznać.  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XIX Sesji Rady Gminy Wydminy (bez wniosków 

Radnych): 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 

do protokołu). 

Wójt: 24 maja spotkałem się z Radą Pedagogiczną Zespołu Szkół Ogólnokształcących. Wspólnie z 

komisją oświatową, z Panem Przewodniczącym, z Panią Przewodniczącą Rady i z Panią dyrektor , 

pani Ela Januszkiewicz uczestniczyła również w spotkaniu, podjęliśmy decyzję o niepodejmowaniu 

decyzji o likwidacji ogólnokształcącego w tym roku. Natomiast wspólnie podjęliśmy wyzwanie 

żeby zrobić plan działania dla szkoły w Wydminach, jak ma wyglądać za 5 lat, co chcielibyśmy 

zrobić. 

Adam Szpak: Jaki jest skład komitetu budowy Panteonu Niezłomnych Żołnierzy Wyklętych? 

Wójt: Przewodniczącym komitetu jest Bogdan Skiba, Sekretarzem jest Pani Wójt Maria Dolecka, 

w skład wchodzą radni - Pani Przewodnicząca Grażyna Plato, Tadeusz Łukaszczuk, z osób 

społecznych wchodzą dwóch historyków, w tym jeden pracownik IPN Pan dr Piotr Kardela i 

Dariusz Jarosiński, oprócz tego Pan Mariusz Rożenko - działacz społeczny. 

Elżbieta Januszkiewicz: Chciałabym wrócić do uchwały z 17 lutego w sprawie zamiaru likwidacji 

Samorządowego Liceum Ogólnokształcącego w Wydminach. Czy nie ma konieczności uchylenia 

uchwały? 

Wójt: Dostaliśmy negatywną opinię związków zawodowych i nie podnosimy tej uchwały. 

Zaniechanie powoduje zamknięcie nam drogi. Przygotowaliśmy się do wniosku o likwidację  

liceum ale z niego nie korzystamy. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Fakt braku dalszego postępowania i procedowania skutkuje tym, że ta 

uchwała przestaje żyć. Uchwała nie musi być uchylona, bez podejmowania dalszych kroków tej 

uchwały nie ma. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Giżyckiego. 

 

Wójt: Wspieramy Powiat kwotą 10 tys. zł. Na zakup rentgena do szpitala w Giżycku. 

Brak pytań 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 
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Przewodnicząca Grażyna Plato: Uchwała została szczegółowo omówiona na Wspólnej Komisji. 

 

Brak pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wydminach. 
 

Wójt Radosław Król: Zmiana statutu jest wymagana ze względu na dodatkowe obowiązki jakie 

spłynęły na GOPS zarówno z mojego upoważnienia, jak i ze strony rządowej. Sztandarowym 

nowym zadaniem jest realizacja programu 500+ 

 

Brak pytań 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie objęcia mieszkańców Gminy Wydminy usługami świadczonymi 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy funkcjonujący na terenie Gminy Świętajno. 
 

Wójt: Gmina Wydminy nie dysponuje własnym Środowiskowym Domem Samopomocy. Jest to 

instytucja finansowana ze środków wojewody dla osób niepełnosprawnych i osób starszych.  Część 

naszych mieszkańców korzystało z usług Giżyckiego Domu Samopomocy. Jako, że nie ponosimy 

żadnych kosztów umożliwiamy mieszkańcom Orłowa i Rogu Orłowskiego do korzystania z Domu 

Samopomocy który znajduje się dużo bliżej ich miejsca zamieszkania.  

Przewodnicząca Grażyna Plato: Czy ta uchwałą i porozumienie umożliwia korzystanie z tego 

Domu jednej osobie czy gdyby ktoś jeszcze się zgłosił to będzie mógł korzystać również z tego 

Domu? 

Z-ca Wójta Maria Dolecka: Porozumienie dotyczy jednej osoby, jeśli zgłoszą się następne 

będziemy podpisywać kolejne. Tylko porozumienie, już bez konieczności podejmowania uchwały. 

 

Brak dalszych pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli założenia spółdzielni socjalnej. 
 

Wójt: Szeroko omawialiśmy sprawę na Wspólnej Komisji. Jest to twór społeczny, przedsiębiorstwo 

i stowarzyszenie w jednym. Są różne formy założycielskie. Tutaj jako gmina i GOPS wspieramy w 
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ramach współpracy wspieramy założenie takiej spółdzielni socjalnej. Spółdzielnia socjalna w 

pierwszych założeniach ma zatrudniać co najmniej 5 osób. Liczymy na to, że będzie realizowała 

swoje zadania bez udziału środków ze strony samorządu gminnego. Nasze wsparcie jest tylko 

założycielskie.  

 

Brak  dalszych pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia zasad otrzymywania diet przez przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Wydminy. 
 

Wójt: podjęliśmy na lutowej sesji decyzje o wspieraniu sołtysów środkami samorządu gminnego 

obniżając kwoty diety o 20% z tytułu nieobecności na sesji. Proponujemy nową uchwałę która 

mówi wprost, że każdy sołtys otrzymuje dietę 100 zł za to ,że wykonuje mandat sołtysa, dostaje 

dodatkowe 20 zł za obecność na każdej sesji. 

 

Brak  dalszych pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Giżyckiego 
 

Wójt: Po zawarciu wstępnego porozumienia z Zarządem Dróg Powiatowych podjęliśmy się 

wspólnego realizowania zadań tj.  

1) „Wykonanie nawierzchni na drodze powiatowej nr 1859N w miejscowości Pietrasze”                 

w kwocie udział gminy 20.000,00 zł, powita wspiera nas w kwocie około 50.000,00 zł 

2) „Wykonanie chodnika przy drodze powiatowej nr 1853N w miejscowości Biała Giżycka”          

w kwocie 17.200,00 zł . 

3) „Wykonanie zatoki autobusowej przy drodze powiatowej nr 1712N w miejscowości Rydze ” w 

kwocie 10.000,00 zł . 

Autopoprawka Rydze to nie jest miejscowość, to jest przysiółek. W§ 1 , punkt 3 zamiast 

miejscowość Rydze wpisujemy miejscowość Siemionki i w cudzysłowie Rydze.  
 

Brak dalszych pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą po autopoprawce: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 
 

Wójt: Zmiana w budżecie przewiduje między innymi pomoc dla powiatu oraz ważną inwestycję 

dla szkoły w Wydminach. Realizujemy pilotażowy projekt wymiany oświetlenia w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Wydminach. Inwestycję mamy zamiar wykonać jeszcze w czerwcu. Na 

projekt otrzymaliśmy dofinansowanie. Projekt daje nam również wielkie oszczędności. W 

Gawlikach Wielkich chcemy taką inwestycję zrealizować na jesieni. 

 

Brak pytań. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wydminy za 

2015 rok i sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Wydminy oraz sprawozdania 

rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury, dla których organem 

założycielskim jest Gmina Wydminy za 2015 rok. 

 

Skarbnik Krystyna Truchan: Jest to uchwała poprzedzająca podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium z wykonania budżetu za 2015 rok. 

   

Pani Krystyna Truchan odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 01 

kwietnia 2016 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wydminy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wydminy za 2015 rok. 

 

Pan Waldemar Samborski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wydminy z dnia 06 maja 2016 roku oraz wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wydminy z dnia 06 maja 2016 roku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Wydminy z tytułu wykonania budżetu z 2015 roku. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Grażyna Plato odczytała Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 16 maja 2016 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wydminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium 

za 2015 rok. 

 

Po odczytaniu uchwał oraz opinii i wniosku wywiązała się dyskusja na temat udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Wydminy. W dyskusji nad uchwałą brali udział Skarbnik Krystyna 

Truchan, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Waldemar Samborski, Przewodnicząca Rady Gminy 

Grażyna Plato oraz radny Roman Paluch. Wyrazili oni swoją pozytywna opinię dla pracy oraz 

wykonania budżetu przez Wójta Radosława Króla. Przewodnicząca Grażyna Plato ze swojej strony 

złożyła podziękowanie dla Pana Wójta Radosława Króla, Pani Skarbnik Krystynie Truchan oraz 

Radzie za pracę jaką włożyli w wykonanie budżetu. Wójt Gminy Wydminy Radosław Król 

podziękował Radzie Gminy, kierownikom jednostek oraz jednostkom pomocniczym za sprawne 

wykonanie budżetu. 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Nie widzę. W związku z tym po przeprowadzonej dyskusji nad sprawozdaniem finansowym i nad 

wykonaniem budżetu, skoro nie ma więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji możemy 
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przystąpić do głosowania nad uchwałami. 

 

Głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wydminy za 

2015 rok i sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Wydminy oraz sprawozdania 

rocznego z wykonania planu finansowego instytucji kultury, dla których organem założycielskim 

jest Gmina Wydminy za 2015 rok. 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta zgodnie z prawem. 

 

Ad 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2015 rok. 
 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Dyskusja nad uchwałą była przeprowadzona w punkcie 13. Czy 

ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Brak uwag i pytań. 

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji i braku dalszych pytań przystępujemy do głosowania nad uchwałą 

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wydminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 

rok po wcześniejszym zapoznaniu się z opiniami i uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

oraz Komisji Rewizyjnej  

 

Opinia Komisji Wspólnej : Pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została podjęta zgodnie z prawem. 

 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król podziękował Radzie za udzielenie absolutorium. 

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
1122   Marek Naruszewicz opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy 
 

Elżbieta Januszkiewicz: Przyjmuję propozycję i zaproszenie Pana Wójta do rozmowy w sprawie 

dróg w Wydminach i proszę o przekazanie terminu przez Biuro Obsługi Rady. 

 

Wiesław Dereziński: Kiedy są koszone pobocza dróg ? Czy są wyznaczone terminy? Chodzi 

głównie o drogi powiatowe. 

 

Tadeusz Łukaszczuk: Jeśli chodzi o remonty dróg gminnych to jesteśmy przed czy po 

przetargach? 

 

Adam Szpak: Ujęcie wody w Gawliku Małym. Chodzi o przekazanie. Czy jest to możliwe czy nie? 

 

Franciszek Majcher: Była kiedyś rozmowa, że Azoty mają wejść i budować. Czy mogę czegoś 

więcej się dowiedzieć na ten temat? 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 
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Wójt: Otrzymaliśmy opinię Ministerstwa Środowiska w sprawie naszego projektu planu 

zagospodarowania przestrzennego która negatywnie opiniuje nasz plan w stosunku do terenów 

lasów państwowych. Nastąpiło jakieś nieporozumienie bo tam nie ma drzew, teren należy do lasów 

państwowych ale lasu tam nie ma. Trzy miesiące czekaliśmy na tą opinię, co jest skandalem. Po 

negatywnej opinii albo wyłączymy w tej części plan i wydam firmie warunki zabudowy bez planu 

albo będziemy go zaskarżać. Dzisiaj jest Pan mecenas to porozmawiamy na ten temat i spotkamy 

się aby na ten temat rozmawiać. Może nawet na komisji. 

 
1130    Elżbieta Januszkiewicz opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy 

 

Wójt: Co do spotkania z Panią Elą Januszkiewicz to Pani Jola umówi i przekaże termin spotkania. 

 

Jeśli istnieje potrzeba spotkania i rozmowy to zapraszam.  

 

Wójt: Co do koszenia dróg to jest tak, że każdy właściciel drogi musi ją utrzymywać w 

bezpieczeństwie, przejezdności i widoczności. Mogę wezwać właściciela drogi do wykoszenia. Oni 

takie prace wykonują dwa razy, może trzy w ciągu roku. Robią to za późno bo teraz mamy 

intensywny wzrost traw. Wystąpię do nich z taką informacją. 

 

Wójt: Jeśli chodzi o przetargi to z tego co wiem to zamówienie jest w przygotowaniu, praktycznie 

na etapie ogłoszenia.  

 

Wójt: Jeśli chodzi o ujęcie wody to zapraszam na spotkanie z Panem Prezesem spółki. Sprawa jest 

trudna, do przedyskutowania. Mamy ujęcie wody które jest we władaniu spółki. To ujęcie 

zamykamy ponieważ wybudowaliśmy wodociąg. Problem polega na tym, że w majątku spółki jest 

to bardzo duża wartość. Jeśli chcielibyśmy zabrać to z powrotem do gminy spółka będzie miała 

straty. Panie mecenasie tutaj zwracam się do Pana z pytaniem jak to zrobić żeby było jak najmniej 

strat i żebyśmy mogli wykorzystywać pomieszczenia? Na dzień dzisiejszy ustawa o ujęciach 

wodnych mówi, że dopóki nie zamknie się ujęcia całościowo nie możemy tam dopuszczać ludności. 

Prawnik Jerzy Jankowski: Chcielibyśmy na forum kancelarii przedyskutować tą sprawę ponieważ 

jest trudna i zawiła. 

Wójt: Szukamy furtki ponieważ my już wiemy, że to dla spółki duży wydatek i mamy pomysł aby 

wymienić się majątkami aby to zrównoważyć ale pozostaje sprawa rekultywacji i zamknięcia która 

będzie rodziła duże wydatki. 

 

Adama Szpak: Tam są dwie studnie 109  i 103 metry głębokości  dostępu do ujęcia wody oraz 

budynek z lat 50-tych z belek betonowych o powierzchni około 40 m2. Nie powinno być dużej 

wartości. 

Prawnik Jerzy Jankowski: To wymaga operatu szacunkowego. Jest to mieniem gminy jak i cała 

spółka jest majątkiem gminy ale kwestia tego kto włada ma znaczenie prawne. 

 

Ad. 17 

 Wolne wnioski i informacje 
 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Wójt złożył zgodnie z terminem sprawozdanie z wykonania 

Programu Współpracy Gminy Wydminy z organizacjami pozarządowymi i innymi organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 roku. Sprawozdanie zostanie Państwu 

Radnym teraz  rozdane. Proszę zapoznać się z tą informacją i można do Pani Małgosi Zabawskiej 

zwracać się z pytaniami codziennie w urzędzie gminy lub na następnej sesji. 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato zwróciła się do Radych z pytaniem czy ktoś ma uwagi do Oceny 

zasobów pomocy społecznej które zostały Radnym dostarczone wraz z materiałami na sesję. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Grażyna Plato zwróciła się również z prośba do Radnych o większe 
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zaangażowanie w życie społeczne gminy. 

 

Wójt przypomniał o zamknięciu kasy w urzędzie gminy i o możliwości nieodpłatnego korzystania z 

usług w banku. 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato złożyła propozycję aby rozesłać wszystkim sołtysom uchwałę 

dotyczącą diet oraz dołączyć informację dotycząca funkcjonowania kasy. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym oraz gościom za 

udział w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 1144. 

 

 

               Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

 

                                   Grażyna Plato 
 


